
Radny Jan Spyra zgłosił interpelację w sprawie udrożnienia Potoku
Suszeckiego

Radny Jan Spyra zgłosił interpelację w sprawie udrożnienia Potoku Suszeckiego, następującej treści: Potok
Suszecki odprowadza wodę z oczyszczalni ścieków. Od kilku lat nie jest czyszczony, uległ zamuleniu i zarasta
roślinnością.  Większość rzek i kanałów w Polsce ze względu na suszę ma bardzo niskie poziomy wód lub jest
sucha, a potok suszecki za oczyszczalnią jest pełen wody.

W ubiegłym roku w środkowym odcinku doszło do wylewu wody na sąsiednie grunty, powstało zalewisko na
łąkach i w lesie. Kilkanaście hektarów łąk jest wyłączonych z użytkowania, drzewa w lesie zamarły – około 100
szt. Radny poprosił o szybkie podjęcie skutecznych działań by udrożnić „Potok Suszecki” i zatrzymać dalszą
degradację gruntów i niszczenie środowiska.
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